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Fortsatta nedskärningar på Helsingborgs lasarett trots coronapandemi 
 
Sjukvården i Sverige står inför vår generations största påfrestning i form av den coronapandemi 
som nu sveper över världen. Helsingborgs lasarett axlar ett tungt ansvar i den skånska 
sjukvårdens omställning. Omställningen görs för att klara ett ökat antal patienter till följd av 
pandemin. I Helsingborg finns också ett fältsjukhus uppfört av försvarsmakten som ska kunna 
bistå hela Skåne med extra kapacitet. Medarbetarna gör stora insatser när de sliter med att ta 
emot patienter samtidigt som de ställer om vården.  
 
Trots ansträngningarna vilar det ett kraftfullt sparbeting över lasarettet. Alliansen i 
sjukhusstyrelse Helsingborg har drivit igenom nedskärningar för över 200 miljoner kronor för 
2020. Vi socialdemokrater är väldigt kritiska mot dessa sparplaner. De antogs innan de flesta 
av oss förstod vidden av coronapandemin och det finns fortfarande möjlighet för alliansen att 
tänka om. Det är sjukvårdens medarbetare som nu är vårt yttersta värn mot pandemin. De 
förtjänar vårt helhjärtade stöd i denna svåra situation.   
 
Jag vill därför ställa följande fråga till Anders Lundström (KD):  
 
Kommer du att ompröva Helsingborgs lasaretts sparkrav på 200 mkr nu när vården måste 
fokusera på att hantera coronaepidemin? 
 
 
 
Mikael Skoog (S) 


